NAME:                                                                                          
  Fatma Al taweel                                                                           
                                                                                EDUCATION:                                                                               
I am graduated from faculty of arts English department            
                 Translation and linguistics section Helwan University 2003.                                                                                              

                                                                                                              SKILLS:                                                                                   
Mastering both languages Arabic and English                     
Excellent computer skills including Microsoft office                   
and internet search.                                                              

                                                                      :Experiences
Working as a freelancer from 2005:2013 at different fields of        
translation such as (medical ,computer software ,                        
political and various types of essays)                                           
Working as an independent contractor for leapforce.com                                                                                 and appenonline.com. 
I have recently finished a course on subtitling and I am currently a member of a team of volunteers for translating old movies.                                                                                     
   Language pair:                                                              
                                                             English/Arabic/English                                                               

I am currently looking for a chance to new challenges at my 

Translation field to add to my expertise.                                     

Sample of my work                                         
Malory Hagan (23) has won the title of Miss America. Hagan, a resident of Brooklyn, New York won the beauty contest on Saturday night in Los Angeles. Before winning the title, she tap danced to John Brown’s ‘Getup off that Thing” and responded to a question regarding the armed guards, saying ‘we should not answer violence with violence’. Hagan defeated South Carolina’s Ally Rogers and Miss Oklahoma Alicia Clifton in order to win the beauty crown. Rogers came in second, and Clifton finished third. Hagan will retain the Miss Universe title for one year. She was awarded a fifty thousand dollar college scholarship. Her platform during the title was- Stopping Child Sex Education. Following this win, Hagan hopes to tour the US and grow a fund to further the future of children. 

  فازت مالورى هاجان البالغة من العمر ثلاثة و عشرون عاما بلقب ملكة جمال أمريكا. فازت هاجان المقيمة ببروكلين, نيويورك بمسابقة الجمال بليلة السبت بمدينة لوس أنجلوس وقد قامت برقص الكلاكيت على أغنية جون براون "قم من على هذا الشيء " قبل الفوز باللقب كما قامت بالرد على سؤال عن الحراس الخصوصيين المسلحين حيث أجابت "لا ينبغي أن نواجه العنف بالعنف". قامت هاجان بهزيمة كل من أللى روجرز ملكة جمال جنوب كاليفورنيا و ملكة جمال أوكلاهوما أليشيا كليفتون للفوز بتاج الجمال. حلت روجرز بالمرتبة الثانية بينما حصلت كليفتون على المركز الثالث. سوف تحتفظ هاجان بلقب ملكة جمال الكون لمدة عام واحد. فازت هاجان بمبلغ خمسون ألف دولار كمنحة دراسية. ارتكز برنامجها الانتخابي خلال التنافس على اللقب على إيقاف تعليم الجنس للأطفال. عقب هذا الفوز تأمل هاجان بالقيام بجولة في الولايات المتحدة لجمع التبرعات لدعم مستقبل الأطفال.


He began a career in video games at British studio Bullfrog Productions, co-designing and lead programming on the classic game Theme Park at 17 years old, alongside the legendary games designer Peter Molyneux.

بِعُمر السابعة عشرة كانت بداية مُستقبله المهني بصناعة ألعاب الفيديو بالأستوديو                      حيثُ قام بالاشتراك مع  Bullfrog Productions الإنجليزي مصمم الالعاب المشهور بيتر مولينيو بتصميم وقيادة فريق المبرمجين باللعبة .Theme Park الكلاسيكية

The current Porsche 911, the Type 991, made its debut at the 2011 Frankfurt Auto Show and hit the market shortly after as a 2012 model. That means we’re approaching the halfway point in the car’s life cycle, and right on cue the first prototypes for an updated version, the Type 991.2, have been spotted.  

  ظهرت سيارة بورش فئة 911 الحالية موديل 991 لأول مرة في عام 2011 بمعرض فرانكفورت للسيارات وسُرعان ما تم عرضها بالأسواق في عام 2012. يبدو أننا سنشهد قريبا توارى موديل 991 عن الأنظار حيثُ سيتم الإعلان في اللحظة المناسبة عن النموذج الأول للنسخة المعدلة الجديدة 991.2 والتي تم     رصدها بالفعل وفى انتظار الإعلان عنها.                                           
